
 

 

 
 

Strandgården 

Markvandring  

afholdt den 14. maj 2024 
Deltagere:  

Afdelingsbestyrelsen: Per Carlo Nilsson, Niels Christensen og Beth Mertz 

Bo42:   Keld Christensen 

 

Formålet med markvandringen: 

Formålet med markvandringen er at vurdere planlagt og periodisk vedligeholdelse i relation til  

vedligeholdelsesbudgettet. Endvidere noteres uden for referat eventuelle akutte forhold, som 

konstateres sideløbende ved markvandringen. Akutte forhold udbedres på foranledning af 

ejendomsfunktionær. 
 

Vedligeholdelsesbudgettet blev gennemgået og følgende blev besluttet: 

 

• Der var ingen ændringer/kommentarer. 

 
 

Ved gennemgang af afdelingens bygninger, have- og gårdarealer blev følgende forhold 

drøftet/besluttet. 

 

 

• Statusrapport, vedligeholdelsesplan og budget blev gennemgået. 

• Forhold omkring udkast til nyt standard vedligeholdelsesreglement blev drøftet. 

• I forbindelse med kommende nye affaldsordning blev mulige placeringer af bøtter iagttaget 

og drøftet. Nuværende individuelle placeringer kan flere steder bruges, men giver også 

nogle udfordringer. Bofa høres for en besigtigelse af om nuværende placeringer lever op til 

krav, inden der afholdes udgifter til alternative placeringer. Det ønskes, at der undersøges 

om dispositionsfonden dækker eventuelle udgifter til anlæg af belægninger ved de nye og 

større skraldebøtter. 

 

 

 

 

 

Ref. Ejendomsinspektør Keld Christensen 


